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Hierbij een paar technische vragen over het RV bestuursovereenkomst COA.  
 
Vraag 1 
Bij kopje communicatie staat ‘klankbordgroep’. In de werkafspraken staat dat hierin vertegenwoordigers zitten 
van gemeente, COA, politie, omwonenden en ondernemers. Worden hieronder ook maatschappelijke 
organisaties zoals vluchtelingenwerk of Wij Zijn Woerden onder verstaan?  
 
Antwoord 
In de werkafspraken staat opgenomen welke groepen in elk geval zitting hebben in de klankbordgroep. Een 
belangrijke rol van de klankbordgroep is het gevraagd en ongevraagd advies uitbrengen over het 
omgevingsbeheer rondom het AZC en de flexwoningen. Met betrokken maatschappelijke organisaties zullen 
we tezijnertijd bespreken welke uiteindelijke samenstelling nuttig en nodig is. Op voorhand wordt daarbij geen 
organisatie uitgesloten. 
De eerste klankbordgroepbijeenkomst wordt nu voorbereid door de gemeente. 
 
Vraag 2 
In de werkafspraken wordt gesproken om een communitymanager aan te stellen voor 24 uur? Waarop is dat 
aantal uur gebaseerd? 
 

Antwoord 

Dit is een inschatting en een gemiddelde. Bij aanvang initieert en coördineert de community regisseur 

activiteiten voor en met bewoners, omwonenden en maatschappelijke organisaties. Ook zet hij of zij een 

bewonerscommissie op, bestaande uit bewoners van het AZC en de bewoners van de flexwoningen. De 

community regisseur begeleidt en versterkt deze. In het begin zal meer dan 24 uur per week nodig zijn, maar 

later verandert de rol van initiator en aanjager naar facilitator en coach. De community regisseur zal dan 

minder uren maken en steeds meer overlaten aan de bewoners zelf. De inzet van de community regisseur zal 

jaarlijks geëvalueerd worden. 

 
Vraag 3 
Er is nog geen locatie voor perceel 2 flexwoningen. Wat is er ondernomen tot nu toe om een locatie te vinden?  
 
Antwoord 
De gemeenteraad heeft middels amendement ‘Benutten alle 96 flexwoningen voor de hele gemeente 
Woerden’ aangegeven dat: “ook de andere 48 flexwoningen worden geplaatst in de gemeente Woerden 
binnen de daarvoor gestelde termijn”. De gemeente is beschikbare locaties aan het inventariseren en 
beoordelen op geschiktheid. Er worden verschillende opties voorgelegd aan het college van B&W welke 
uitvoering geven aan de opdracht vanuit de gemeenteraad. De raad wordt zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk in 
Q4 2024, middels een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de uitvoering van het amendement van de raad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/18-april/20:00/Raadsvoorstel-Formeel-verzoek-COA-inzake-asielopvang-Woerden/Amendement-Benutten-alle-96-flexwoningen-voor-de-hele-gemeente-Woerden.pdf
https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/18-april/20:00/Raadsvoorstel-Formeel-verzoek-COA-inzake-asielopvang-Woerden/Amendement-Benutten-alle-96-flexwoningen-voor-de-hele-gemeente-Woerden.pdf
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Vraag 4 
Als de woningen na 1-1 2025 nog niet zijn geplaatst blijven ze in opslag op kosten van de gemeente. Wat zijn 
die kosten? 
 
Antwoord 
De kosten voor de opslag van het tweede kavel flexwoningen zijn nog niet duidelijk. Dit komt omdat er in de 
betreffende opslaglocatie andere percelen flexwoningen zijn opgeslagen waarover de kosten voor opslag 
verdeeld worden. De verdeelsleutel is nog niet besproken met het COA. De kosten voor opslag worden 
meegenomen in het kostenoverzicht voor verschillende locaties. De raad wordt zo spoedig mogelijk, maar 
uiterlijk in Q4 2024, middels een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de uitvoering van de opdracht vanuit 
de raad. 


